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Protokoll från styrelsemöte Svenska Epilepsisällskapet 
Den 5e februari  2025. kl. 12.00-13.00 

Via Teamslänk 
 

Närvarande: Ronny Wickström, Christine Ekdahl Clementson, Colin Reilly, Ewa 
Wadhagen Wedlund, Måns Berglund, Christian Wentzel, Kevin Pearsson, My 

Andersson 
 
Frånvarande: Helena Gauffin, Johan Zelano, Matilda Modigh, Sami Abu Hamdeh 
 
Vid Pennan: Colin Reilly 
 
§ 1 My valdes till protokolljusterare 
§ 2 Föregående protokoll föredrogs och inga synpunkter framkom. 
§ 3 Mötet ansågs behörigt utlyst och dagordningen fastställdes.  
§ 4 Rapport från skattmästaren. Ett underskott på cirka 15 153 SEK 

noterades från Höstmötet. Trots detta är ekonomin stabil och målet är 
inte att generera vinst.  Vissa utgifter blev högre än förväntat, såsom 
namnskyltar. En diskussion fördes kring huruvida arvoden till 
föreläsare ska gå till personen eller deras universitet, med hänsyn 
tillskatteimplikationer. Det rådde enighet (bekräftat i efterföljande 
mejlkontakt) om att arvoden i första hand ska erbjudas föreläsarens 
universitet, och sedan till föreläsaren om denne önskar det.  

  
§ 5 En fråga uppkom kring huruvida det är möjligt att erhålla stipendium 

om man ännu inte är medlem. Man ska beakta denna fråga i samband 
med pågående arbete med stadgar (Ronny och Johan har ansvar för 
detta arbete).  

.  
§ 6 ILAE  - det finns endast en kandidat  (Nicola Speechio, barnneurolog, 

Rom) -  för posten som ILAE Europe Chair. Trots detta önskar ILAE 
att en omröstning genomförs, där alternativet är att rösta för honom 
eller ange att man avstår från att rösta. Gruppen var enig om att rösta 
för honom. Ronny hade ännu inte fått information om 
röstningsförfarandet. Colin ska kontakta ILAE med en uppdaterade 
lista över samtliga som sitter i styrelsen 
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§ 7 Epilepsiförbundet –inget nytt.  
 
§ 9 Planer för 2025 

- Höstmötet/Årsmötet 2025: Planeras att hållas i Stockholm den 14–
15 november på hotell Blique.  

- Matilda och byrån (Reed & Mackey) ska besöka hotellet inom kort.  
- Mötet för sjuksköterskor kommer att äga rum den 13 november, 

dagen före årsmötet. 
- Styrelsemötet är planerat till den 14 november  
- Man har bjudit innan två utländska föreläsare Sally Baxendale 

(neuropsykologi) och Kurt Haas (AI)  
- Svenska Neurologföreningen (SNF) –Neurologiveckan.  

• Alla förberedelser är klara. 
 
§ 10 Försäkring. Efter föregående möte har Ronny påbörjat uppföljning av 

försäkringsfrågan. Alla var överens om att det vore fördelaktigt att ha 
en allmän täckning för SES arbete/aktiviteter och inte bara för 
neurologiveckan.   

 
§ 11 Inga inkomna rapporter eller skrivelser. 
 
§ 12  Epilepsiregistret  -Inget nytt rapporterades, men gruppen diskuterade 

hur styrelsen skulle kunna bidra till registerarbetet. Alla var överens 
om att registret är ett bra initiativ och att det skulle vara värdefullt att 
bjuda in registeransvariga till höstmötet. Ronny ska följa upp frågan.  

 
§ 13 Hemsida och sociala medier 

• Kevin har tagit över ansvaret för hemsidan och Facebook från 
Måns 

• Det har ibland förekommit problem med ansökningsprocessen, 
bland annat gällande överbelastning, men enligt Kevin fungerar 
detta bättre nu.   

• Christine har haft svårt att hitta en aktuell lista över 
medlemmar. Det verkar inte vara möjligt att använda listan från 
hemsidan eftersom man har haft problem med överbelastning 
och att det finns en risk att vissa namn är fel att uppgifterna inte 
stämmer. Kevin och Christine ska kommunicera vidare om hur 
man skulle kunna skapa en uppdaterad lista av medlemmar.  
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• Kevin har fått ett mejl från en medlem som behöver ett intyg på 
sitt medlemskap för att kunna ansöka till en ILAE kurs. Colin 
ska upprätta ett brev och skicka det till medlemmen. 

 
 
 
 

  
Ordförande Sekreterare Protokolljusterare 
 
 

  

Ronny Wickström  Colin Reilly och 
Christine Ekdahl 
Clementson 

My Andersson   

 

 

 


